
M-10 

D66 • PvDA 
Motie eerste stap op weg naar circulair bouwen in Zwolle 

De gemeenteraad van Zwolle, in vergadering bijeen op 8 juli 2019, 

Constaterende dat: 

• Zwolle de ambitie heeft om een duurzame circulaire stad te worden 
• Er nog weinig concrete plannen zijn op het gebied van circulaire economie in Zwolle 
• De bouwsector verantwoordelijk is voor zo'n 40% van de landelijke afvalberg 
• Hergebruik van bouwmaterialen leidt tot minder restafval en afname van C02 uitstoot 
• Er technische, logistieke en ruimtelijke voorzieningen nodig zijn om materialen te 

kunnen hergebruiken. 

Van mening dat: 

• Zwolle niet langer moet wachten met het zetten van eerste stappen op het gebied 
van circulaire (bouw)economie. 

• Goede voorbeelden van circulair beleid in Nederland (bijvoorbeeld Amsterdam, 
Utrecht of Rotterdam) in Zwolle navolging verdienen. 

Verzoekt het college: 

• Voor de volgende PPN met een voorstel te komen dat het hergebruik van materialen 
en circulair bouwen stimuleert. 

• In dat voorstel in te gaan op de rol van de gemeente en andere betrokken partijen. 
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